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VETOOMUS TARVITTAVIEN LISÄRESURSSIEN PUOLESTA VAASAN 
KIELIKYLPYOPETUKSEEN 
 
 

Kielikylvyn laajentaminen viime vuosina on johtanut siihen, että resurssit alakoulun 
puolella  loppuvat kesken. Opetuksen laatu on vaarassa heiketä ja tehokkaan 
oppimisen perusteita ollaan nykymenetelmillä romuttamassa. Tiedossamme on, 
että viraston nimeämä työryhmä tulee miettimään ratkaisua siihen, jos ja miten 
kielikylpyä voitaisiin laajentaa optimaalisesti resursseihin nähden. Määrä ei saa 
korvata laatua. Laajentamisesta huolimatta hyväksi havaittu käytäntö 
luokkakoosta ja samasta ryhmästä tulee säilyttää. 

 
Keskuskoulussa joudutaan yhdistelemään ryhmiä, koska kaikki kolme 
päiväkotiryhmää ei voi sellaisenaan jatkaa kuudennen loppuun. Syksyllä 2009 
koulunsa aloittavat kikylapset ( päiväkodissa 14 + 14 + 21) tullaan jo yhdistämään 
ensimmäisestä luokasta lähtien kahdeksi ryhmäksi eli  25 + 24 lasta.  Vanhemmat 
ovat erittäin huolissaan siitä, miten alkuopetus onnistuu suuressa ryhmässä. 
Myös syksyllä 2008 koulunsa aloittaneet lapset tullaan yhdistämään kahdeksi 
ryhmäksi kolmannelle luokalle siirryttäessä. Mitään yhteneväistä käytäntöä ei siis ole 
muotoutunut. Tämä on aiheuttanut hämmennystä vanhempien keskuudessa 
kielikylpymenetelmää kohtaan. 

 
 Aluksi olisi erittäin tärkeää huolehtia riittävistä resursseista varsinkin   
 alkuopetuksessa. Haluamme Keskuskoulun saavan näitä resursseja lisää 
 kielikylpyopetukseen, jotta pystytään turvaamaan jokaisen pienen koululaisen hyvä 
 alku koulumaailmassa . Tulevaisuudessa tarvitaan yhteneväinen käytäntö jokaiselle 
 ikäluokalle, jotta  kielikylpyopetus Vaasassa säilyttää edelleen 
 vetovoimaisuutensa. 
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